
 

 

Z Á P I S NI C A 

 

zo zasadnutia komisie financií a rozpočtu MsZ v Kežmarku,  

ktoré sa konalo dňa 30. 11. 2023 o 15:30 hod. v zasadačke MsÚ Kežmarok 

 

 
Prítomní: Mgr. Bc. Jozef Matia, Ing. Jiří Ruml, Ing. Ján Zakucia, Ing. Miroslav Perignáth, 
Martina Špitková 
 
Ospravedlnení: Ing. Janka Gantnerová, Ing. Pavol Fejerčák, Daniel Mištík, Ing. Filip 
Kormoš 
 
Zapisovateľka: Mgr. Marta Pjurová 
 

 

Program:  

 

1. Otvorenie 

2. Návrh VZN o dani z nehnuteľnosti, za psa, za predajné automaty a nevýherné automaty 

a výherné hracie prístroje 

3. Návrh VZN o miestnom poplatku za KO a DSO  

4. Návrh VZN o dani za užívanie verejného priestranstva a za ubytovanie 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

1. Otvorenie 

 

- predseda komisie otvoril zasadnutie, privítal všetkých prítomných a oboznámil členov 

komisie s programom 

- dal na vedomie, že sa ospravedlnili 4 členovia komisie a prešiel k prvému bodu programu 

 

 

2. Návrh VZN o dani z nehnuteľnosti, za psa, za predajné automaty a nevýherné 

automaty a výherné hracie prístroje 

- vedúca ekon. oddelenia predložila reálne plánované čísla navýšenia ako aj percentuálne 

navýšenie, ktoré navrhuje o 10% a taktiež zreálnila celkový očakávaný príjem pri takomto 

navýšení. V prezentácii bola názorná ukážka navýšenia dane o 10% a ako by to bolo pri 15% 

- porovnala navýšenie pre rok 2024 s rokom 2023 (reálne čísla s odhadovaným číslom z 

navýšenia) 

- pán Zákucia a pán Ruml otvorili konverzáciu s tým, že či by nebolo reálnejšie navýšiť daň 

na 15%, pretože mestu to pomôže a obyvateľov to nezaťaží vo veľmi vysokom rozsahu 

vzhľadom na navyšovanie energií a celkový kolobeh fungovania mesta 

- pani vedúca ekon. oddelenia informovala aj o prieskume, ktorý si robila s okolitými obcami, 

ktoré dane už zvyšovali minulý rok o 30-60% a tento rok dávajú opäť návrh na zvyšovanie 

- väčšia časť prítomných členov komisie sa na záver zhodla, aby bol tento návrh VZN 

navýšený o 15% a nie iba o 10% ako bol predložený komisii 

 



 

 

Hlasovanie za Návrh VZN o dani z nehnuteľnosti, za psa, za predajné automaty a nevýherné 

automaty a výherné hracie prístroje 

za :  4  (Matia, Špitková, Zakucia, Ruml) 

proti:  0 

zdržal: 1 (Perignáth) 

 

Komisia financií a rozpočtu pri MsZ v Kežmarku    o d p o r ú č a   MsZ   s ch v á l i ť   Návrh 

VZN o dani z nehnuteľnosti, za psa, za predajné automaty a nevýherné automaty a výherné 

hracie prístroje. A navrhuje, aby sa daň navýšila o 15%. 

 

 

3. Návrh VZN o miestnom poplatku za KO a DSO 

 
- vedúca ekonomického oddelenia informovala, že poplatok za KO by mal podľa zákona 

pokryť náklady na tento odpad, čo bolo dokomunikované aj s národným kontrolným úradom 

- v prezentácii podrobne vysvetlila členom komisie číselné porovnania reálneho poplatku na  

rok 2024 s predchádzajúcim rokom 2023 

- podala presné číselné a percentuálne navýšenie cien poplatku a zároveň dala celkový 

predpokladaný príjem, ktorý je očakávaný pri predloženom 15%-tuálnom navýšení a do 

porovnania pridala aj 30%-tuálne navýšenie ako sa plánovalo na rok 2023 ale nebolo to 

schválené v decembri 2022 

- informovala členov komisie aj s tým, že pri komunálnom odpade bola v meste zavedená nová 

agenda vymáhania nedoplatkov za minulé roky a to exekučná agenda, v pláne je taktiež 

vyrubovanie sankčného úroku sa omeškanie platieb poplatníkov 

- pán Ruml sa zapojil do konverzácie a odkomunikoval si s pani vedúcou ekon. oddelenia 

drobný stavebný odpad a zákon o odpadovom hospodárstve, že podľa neho by bolo reálnejšie 

30%-tuálne navýšenie aby boli pokryté všetky náklady na spracovanie tohoto odpadu 

- pani vedúca spomenula aj odpad právnických osôb a spomenula to z dôvodu, že by podľa jej 

názoru bolo dobré sa tomu do budúcna povenovať a prediskutovať, či má mesto tento 

poplatok pre PO nastavené správne 

- pán Perignáth navrhol, že občas si ma svoj vyprodukovaný náklad aj zaplatiť a vie si 

predstaviť aj vyššiu sadzbu na KO, je to podľa neho aj protiprávne ak je príjem nižší ako 

samotný náklad na odpad, keďže sa na to vzťahuje zákon 

- komisia sa na záver zhodla, aby bol Návrh VZN o miestnom poplatku za KO a DSO navýšený 

o 30% a nie iba o 15% ako bol predložený komisii 

 

Hlasovanie za Návrh VZN o miestnom poplatku za KO a DSO  

za :  4  (Matia, Špitková, Zakucia, Ruml) 

proti :  0 

zdržal : 1 (Perignath) 

 

Komisia financií a rozpočtu pri MsZ v Kežmarku    o d p o r ú č a   MsZ   s ch v á l i ť   Návrh 

VZN o miestnom poplatku za KO a DSO. A navrhuje, aby sa poplatok za KO a DSO navýšil o 

o 30%. 

 

 



 

 

4. Návrh VZN o dani za užívanie verejného priestranstva a za ubytovanie 
 

- pani vedúca informovala o novom poplatku a to poplatok za umiestnenie skládky materiálu 

(umiestnenie mimo zariadenia staveniska) a poplatok za ostatnú neuvedenú a inú činnosť na 

verejnom priestranstve (napr. zabratie verejného priestranstva vrakom motorového vozidla 

alebo obytným prívesom a pod. ) 

- menila sa iba suma poplatku dane za ubytovanie a ostatné poplatky sa nemenili 

 

 

Hlasovanie za Návrh VZN o dani za užívanie verejného priestranstva a za ubytovanie 

za :  4  (Matia, Špitková, Zakucia, Ruml) 

proti :  0 

zdržal : 1 (Perignath) 

 

Komisia financií a rozpočtu pri MsZ v Kežmarku    o d p o r ú č a   MsZ   s ch v á l i ť   Návrh 

VZN o dani za užívanie verejného priestranstva a za ubytovanie. 

 

6. Rôzne 

 

V bode rôzne nezazneli žiadne požiadavky.  

 

7. Záver 

 

V závere komisie predseda poďakoval prítomným za ich účasť a komisia sa dohodla na ďalšom 

stretnutí k návrhu rozpočtu na rok 2024, ktoré si naplánovala na 11.12.2023 o 16:00h. 

 

 

Zapísala: Mgr. Marta Pjurová 

Kežmarok, 30.11.2023 

 

 

 
 

                                                                                 Mgr. Bc. Jozef Matia 

                                                    predseda Komisie financií a rozpočtu pri MsZ Kežmarok  


